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立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

陳鑑林議員就陳鑑林議員就陳鑑林議員就陳鑑林議員就“反加風反加風反加風反加風”
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議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本港經濟環境雖略見好轉，但普遍市民仍未受惠，政府及多間公私營機構卻選

擇在現階段提出增加服務收費，令市民百上加斤；就此，本會促請政府必須正視

加價風潮，繼續凍結各項直接影響民生的政府服務收費；同時，本會呼籲各公用

事業機構凍結服務收費，與市民共度時艱。”

(Translation)

Motion on “Opposing the surge of fees and charges”
to be moved by Hon CHAN Kam-lam

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 29 November 2000

Wording of the Motion

“That, while the public have yet to benefit from the slight improvement in Hong
Kong’s economy, the Government and a considerable number of public and private
organizations have chosen to propose increases in fees and charges at this stage,
thereby aggravating the burden on the public; in this regard, this Council urges the
Government to face up to the surge of fees and charges, and continue to freeze
government fees and charges which have a direct impact on people’s livelihood; at the
same time, this Council calls on the public utilities to go through the hard times with
the public by freezing their fees and charges.”

(Draft as at 16.11.00)


